

QUESTIONNAIRE ON WOMEN'S IMAGE

1. Which are - in your view - the main differences between your life as a young woman and that of your mother at the same age?
2. Can you ask the opinion of your mother about the same question.
3. What would you really like to do in life?
4. What do you consider the main issue in your society?
5. Do you think that women have a special connection to that issue?
6. Who is the woman you admire most?
Why?

Who is the man you admire most?
Why?

NAME:

ADRESSS:

AGE:

STUDIES/PROFESSION:

PROJECT "YOUNG WOMEN IN NORTHERN HEMISPHERE"

This is PHASE I. These questions are asked to several young women from different countries. If the questions interest you, you are asked to send your answers until 31 dec. 1986 to:

Mme. Maria de Lourdes Pintasilgo
(Member of the Council of the U.N. University)
Alameda Santo António dos Capuchos, 4 - 5º
1100 LISBOA - PORTUGAL

PHASE II: A picture of young women in North America, Europe and Asia will be drawn. It will be sent to you.

PHASE III: A summer '87 seminar will take place in the south of Europe.

Questionnaire sur l'image des femmes

1) Quelles sont, selon vous, les principales différences entre votre vie de jeune femme et celle de votre mère au même âge?

2) Pouvez-vous rechercher l'opinion de votre mère sur cette question?

3) Qu'aimeriez-vous réellement faire dans votre vie?

4) Qu'est-ce que vous considérez comme le principal enjeu de votre société?

5) Pensez-vous que les femmes ont un rapport particulier à cet enjeu?

6) Quelle est la femme que vous admirez le plus? Pourquoi? Quel est l'homme que vous admirez le plus? Pourquoi?

Ces questions sont posées à des jeunes femmes de différents pays. Si ces questions vous intéressent, veuillez envoyer vos réponses avant le 31 Décembre 86 à:

Mme Maria de Lourdes FINTASILGO
Alameda Santo Antonio dos Capuchos 4-5
1100 Lisbonne PORTUGAL

Dans un deuxième temps, un compte-rendu vous sera adressé; puis, sur la base de ces réponses, un séminaire se tiendra en Europe, dans la deuxième partie du mois de Juillet 87.

Nom:..... Prenom:.....
Adresse:.....
.....Tel:.....
Activités:.....Age:.....

